
JAARVERSLAG 2014 

 
Het bestuur van de Oranjevereniging Ermelo heeft het afgelopen jaar regelmatig vergaderd. Vanaf januari tot en 

met mei vergaderen we maandelijks een avond als bestuur met elkaar. De maanden juni, juli en augustus slaan 

we over, of er moeten dringende zaken te bespreken zijn. Overleg is er elk jaar met de burgemeester en zijn 

ambtenaar die de zaken van onze vereniging in de organisatie behartigd. 

Het werd het eerste jaar voor de nieuwe secretaris, Loes Brouwer. 

De voorbereidingen voor de komende Koningsdag gaan meest al in november van start. Het draaiboek wordt ter 

hand genomen en nieuwe ideeën worden verder uitgewerkt. We mogen terug zien op een geslaagde dag met veel 

belangstelling van publiek onder en droge hemel, mede dankzij de hulp van onze vrijwilligers.  

De avond voor Koningsdag was de jaarlijkse fietsoptocht, dit jaar vergezeld door een doedelzakspeler. 

De opkomst was, evenals bij de zeskampkandidaten, laag. Dit kwam doordat de festiviteiten midden in de 

vakantie vielen. 

De harmonie EDG heeft een concert gegeven op de muziektent. Hier was nog niet zoveel belangstelling voor, 

maar toch geslaagd. De tent is prima voor deze activiteit te gebruiken. 

 

Op 4 mei heeft het bestuur weer de dodenherdenking georganiseerd. Met medewerking van een aantal militairen, 

harmonie orkest Excelsior, leerlingen van de RKPWA basisschool, scouting Irmin Taweb en de nodige 

verkeersregelaars, konden we een stijlvolle overdenking samenstellen. Het geheel verliep naar wens. 

De betrokkenheid van de RKPWA de afgelopen 7 jaren was groot, het stokje is doorgegeven aan de Cantharel 

school, deze zal het Monument adopteren en groep 7/8 betrekken bij de dodenherdenking. De Cantharel zal in 

totaal 5 jaar dit project ondersteunen. 

   

De kermis was dit jaar georganiseerd met de firma Wolters uit Leeuwarden. De voorbereidingen hebben het 

bestuur veel extra overleg gekost met gemeente en bewoners van het gebied rond Kerkelijk Centrum aan de 

Jeugdkant. Zelfs tijdens een hoorzitting van de commissie bezwaar en beroepschriften van de gemeente Ermelo 

hebben we ons standpunt verdedigd. De kermis is op woensdag middag geopend en vrijdagavond om 20.00 uur 

alweer gesloten. Er was te weinig belangstelling en de vliegramp met de MH17 deed de explotant besluiten om 

te vertrekken. Voor het bestuur een goede reden om te evalueren en te besluiten voorlopig geen kermis meer in 

Ermelo te organiseren. Dit jaar heeft het ons alleen maar veel tijd en energie gekost en geen geld opgeleverd. 

 

De eerste zaterdag van augustus heeft het bestuur de verkeersregelaars van de vereniging bereid gevonden om 

het verkeer in goede banen te leiden bij het bierfeest aan de Putterweg. Dit leverde de vereniging een leuk bedrag 

op voor de kas. Dank aan de inzet van deze vrijwilligers. 

 

Om het nieuwe jaar te starten zijn we in november begonnen met de voorbereidingen voor het bevrijdingsfeest 

op zaterdag 18 april 2015. Nadat we zelf een aantal goede ideeën hadden uitgewerkt kwam er de gedachte op om 

met de oudheidkundige vereniging Ermelo in gesprek te gaan. Deze bestuursleden hebben veel kennis van de 

oorlogsjaren en de tijd erna. Van het een kwam het ander en we overleggen nu maandelijks om samen ons te 

verdiepen in een bevrijdingsfeest voor de Ermelose bevolking. 

 

We willen ook de inzet van de vrijwilligers niet vergeten. Mede door hun inzet konden we de diverse activiteiten 

organiseren en er ook samen van genieten. 

 

Namens het bestuur,  

 

Jan W.Urbach  

voorzitter 


